
  

12 - 17.7.2015 -  Hrozivé sucho. 

Za celých 5 let, co tůně existují, nebylo takové sucho jako letos. Voda v tůních ubývá. 

Jsme rádi, že pulce už zde nemáme a žabky se dávno rozutekly po okolí. Tohle byla ještě 

před nedávnem tůňka plná vody: 

 

 



Nejhůře je na tom 4. tůňka kaskády. Ještěže je v každé uprostřed hlubší místo jako 

záchrana pro živočichy, kteří vodu nutně potřebují.  

 

 

 



Sledujeme to s velkými obavami. Ani první tůňka na tom není nejlépe. 

 

Letos jsme museli dokonce předčasně pokosit suchem poničené listy devětsilu, který 

v minulých letech vydržel až do podzimu.  

 



 

Díváme se od cesty a voláme déšť !!! 

                                                                                                                                                                                                                                                 

J.Hepová-MiSFN                                                              


